
Verslag Algemene Ledenvergadering SonEnergie u.a. op 26 mei 2016
Sporthal de Landing, Son. Aanvang 20.00 uur.

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom op de
vierde ALV van de energiecoöperatie SonEnergie. Van de 110
leden zijn er 14 aanwezig.
Bestuur: Jan Frans Brouwers (voorzitter), Henk Hogeweg
(penningmeester), Jan-Dirk van Arkel (lid), Hans van der Meijden
(lid) en Marianne Wagemans (secretaris en verslag).

2. Mededelingen

De voorzitter staat stil bij het overlijden van ons zeer gewaard lid
Ankie van Beek. Zij was zeer betrokken bij de Coöperatie en wij
wensen haar familie veel sterkte bij het verwerken van dit verlies.
Bericht van afmelding ontvangen van de volgende leden:
Achttienribbe, F. van der Meijden (geeft zijn stem aan H. van der
Meijden), Tichelman, Laauwen, Gijsbers en van Rossum

3. Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

4. Verslag ALV 21-05-2015

Dit verslag wordt goedgekeurd en ongewijzigd vastgesteld. Dit
verslag staat op de website.
N.a.v. het verslag meldt Theo van de Ros dat hij, na het succes bij
de Krommen Hoek, niet meer naar de andere basisscholen is gegaan
omdat hij merkte dat ze, vanwege drukte, niet voor dit onderwerp
open staan.
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5. Rooster van aftreden Bestuur na 3 jaar
De zittende bestuursleden Jan Frans Brouwers (voorzitter), Henk
Hogeweg (penningmeester), Jan-Dirk van Arkel (lid), Hans van der
Meiden (technische zaken) en Marianne Wagemans (secretaris)
treden conform de statuten af. En de heren Brouwers, Hogeweg en
Van Arkel stellen zich herkiesbaar. Marianne Wagemans en Hans
van der Meijden stellen zich niet meer verkiesbaar. Voor Hans van
der Meiden stelt het bestuur het lid Luc Kruger voor. Voor
vervanging van de secretaris wordt nog gezocht.

6. Benoeming bestuur
De aanwezige leden stemmen in met herbenoeming van Jan-Frans
Brouwers (voorzitter), Henk Hogeweg (penningmeester), Jan Dirk
van Arkel (lid) en Luc Kruger (lid). De secretaris (Marianne
Wagemans) geeft aan te willen stoppen, er is echter nog niemand
die haar op wil volgen. Ze blijft aan tot er een opvolger is.

Nagekomen bericht: Op 5 juni heeft Theo van de Ros zich gemeld
als opvolger waardoor hij dus de nieuwe secretaris is en het bestuur
weer compleet is. In de volgende ALV zal Theo van de Ros worden
voorgesteld en ter benoeming worden voorgedragen.
Marianne en Hans worden door de voorzitter bedankt voor hun
inspanningen.

7. Rooster van aftreden Coöperatie raad na 3 jaar
Conform de statuten treden 2 van de 3 leden van deze raad af (Erik
van Rossum (lid) en Arnold van den Broek (voorzitter)) maar zij zijn
herkiesbaar. … de Bruin blijft lid. De coöperatie raad stelt Erik van
Rossum voor als voorzitter.

8. Benoeming Coöperatie Raad
De aanwezige leden stemmen in met de benoeming van de
coöperatie raad als volgt: van Rossum (voorzitter), de Bruin
(secretaris) en van den Broek (lid)

9. Balans en Winst- en Verliesrekening 2015
Henk Hogeweg geeft een toelichting op de jaarcijfers. De rekening is
opgemaakt door Hein-Jan Broens, waarvoor wij hem hartelijk
danken. Er volgt een toelichting op de uitgaves van 2015
(waaronder een flinke uitgave voor de nieuwe website). Aan de
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leden wordt gevraagd mee te denken over de besteding van de
middelen in het lopende jaar 2016.

10. Bevindingen Coöperatieraad
De coöperatieraad leest de bevindingen voor en stelt voor het
bestuur decharge te verlenen en aldus wordt besloten.

11. Vaststellen Jaarrekening 2015
De jaarrekening over 2015 wordt unaniem vastgesteld en aan het
bestuur wordt decharge verleend.

12.Begroting 2016
Toelichting door Henk Hogeweg.

13.Contributie 2016
Blijft ongewijzigd, d.w.z.  € 20,- per kalenderjaar.

14. Rondvraag
Jan Dirk van Arkel geeft aan de mogelijkheden te onderzoeken voor
crowd funding. Is dit iets voor ons wanneer we bijvoorbeeld een
zonnepark gaan aanleggen? Lea van Beek vraagt of leden dan
voorrang krijgen?
Lea van Beek vertelt kort over het project dakisolatie van Schuurkes
huizen. Hier blijken nogal wat haken en ogen aan te zitten en ook
onduidelijkheid met betrekking tot de isolatiewaardes van de
materialen. Besloten wordt in het najaar iemand van Saint
Gobain/Isover uit te nodigen voor een energie café.
Wim van t Hooft vraagt of het mogelijk is informatie te krijgen over
zonneboilers.
Hans geeft aan als (oud-bestuurs) lid concrete zonne-energie-
projecten in samenwerking tussen Sonenergie en de gemeente (+
nieuwe wethouder) verder te willen uitwerken en zal het bestuur
hierover nader informeren

15. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur
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Ivo van Rooy verzorgt aansluitend een boeiende presentatie over de
bouw van zijn eigen huis waar hij mee bezig is en waarbij hij streeft
naar nul op de meter.


